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1:开机 2：加音量 3：减音量 4：闹钟/时间 

1: Power on 2: Volume Up 3: Volume Down 4: Alarm/Time 

 

使用说明： 



Product name: Sleep Bluetooth Speaker   Model: S1990 

Instructions: 

1. 长按 2 秒开机。 开机进入蓝牙模式。 如果有插入 TF 卡，则进入 TF 卡模式。Power on 

with Press and hold for 2 seconds. Boot into Bluetooth mode. If there is an inserted TF card, 

the TF card mode is entered. 

2. 单击 ，可暂停/播放音乐。双击 切换蓝牙模式/TF 卡模式。Click  to pause/play 

music. Double-click  to switch Bluetooth mode /TF card mode. 

3. 单击 ，音量增加，长按 上一曲.Click to increase the volume. Long press  the 

previous song. 

4. 单击 ，音量减少，长按 下一曲. Click  to reduce the volume and long press 

to the next song 

5. 单击 ，启动自动关机时间设置。 有 4 档时间可调：30 分钟，60 分钟，120 分钟，

180分钟。产品默认最长使用时间为 180分钟。开机 180分钟后自动关机。Click  to enable 

the setting of automatic shutdown time. There are 4 adjustable times: 30 minutes, 60 minutes, 

120 minutes, 180 minutes. The default maximum usage time of the product is 180 minutes. 

Power on 180 minutes after the automatic shutdown. 

6. 长按 进入时钟模式，进入时钟模式后，再长按 可设置本机时间。用 ， 来

调整时间，长按 确认。Press and hold  to enter clock mode. After entering clock mode, 

press and hold again to set the local time. Click ,  to adjust the time, press and hold 

to confirm. 

7. 在时钟模式下，双击 进入闹钟时间设定。 本产品可以设置 2 组闹钟。In Clock mode, 

double-click  to set the alarm time. S1990 can set 2 sets of alarm clock. 

8. 显示屏显示 AL-1 时，长按进入时间设置，用 ， 来调整时间，长按 确认。确

认后会显示 off，用 ， 调整 on/off。on 为启动，off 为不启动。单击 确认，若设置

为 on,则显示屏会闹钟 1 的灯会亮起。最后设置完成 AL-1，会进入 AL-2 的设置。8. When the 

display displays AL-1, press and hold to enter the time setting, Click ,  to adjust the time, 

and press and hold to confirm. Finally show off, Click , adjust on/off. “on” indicates the 



startup, and “off” indicates that the startup is disabled. Click  to confirm, if set up,the display 

will light up alarm 1.After setting AL-1, the setting of AL-2 is displayed. 

9. 闹钟持续时间为 5 分钟。A：按任意键停止，5 分钟后再次响 5 分钟，再按任意键停止。

不再重复。B：当闹钟响起，用户双击任意键闹钟停止，也不再循环.The alarm lasts 5 minutes. 

A: Press any key to stop, ring again 5 minutes later, then press any key to stop. Never repeat. B: 

When the alarm clock rings, the user double-clicks any key to stop the alarm clock and stop the 

cycle. 

 

FCC Caution: 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 

conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept 

any interference received, including interference that may cause undesired operation.  

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 

could void the user's authority to operate the equipment. 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 

device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 

protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, 

uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 

instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 

guarantee that interference will not occur in a particular installation. 

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, 

which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 

correct the interference by one or more of the following measures: 

-- Reorient or relocate the receiving antenna. 

-- Increase the separation between the equipment and receiver. 

-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different 

from that to which the receiver is connected. 

-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used 

in portable exposure condition without restriction.  

FCC ID: 2BM36-S1990 

  

 

 


